
Krajský investiční fond 
1. kolo pro rok 2024 

 

Protokol z jednání hodnotící komise 
 

 V Českých Budějovicích 27. 3. 2024 

Přítomní členové hodnotící komise: 

MUDr. Martin Kuba, hejtman kraje, 
Ing. Tomáš Hajdušek, náměstek hejtmana kraje pro finance, ekonomiku a investice, 
Mgr. Bc. Antonín Krák, zastupitelský klub SOCDEM, 
Pavel Hroch, zastupitelský klub Jihočeši 2012, 
Ing. František Konečný, zastupitelský klub Nezávislí,  
doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D., zastupitelský klub ODS, 
Bc. Jiří Švec, zastupitelský klub STAN, 
Mgr. František Talíř, zastupitelský klub TOP 09 a KDU-ČSL - Společně pro jižní Čechy. 
 

Zapsala: 

Ing. Petra Prantlová, oddělení rozpočtu a financování. 

Průběh jednání: 

Příjem žádostí do Krajského investičního fondu (dále jen KIF) byl spuštěn 15. 1. 2024 a ukončen 

19. 2. 2024 v 16:00 hod.   

V řádném termínu bylo elektronicky doručeno 106 žádostí v celkové výši požadovaných prostředků 
803 998 722,51 Kč. 

Hodnotící komise zasedala dne 27. 3. 2024, zvolila jako předsedu Ing. Tomáše Hajduška, náměstka 

hejtmana kraje pro finance, ekonomiku a investice, a individuálně zhodnotila všechny žádosti.  

S přihlédnutím k velkému finančnímu převisu musela hodnotící komise u doporučených projektů 

v převážné většině snížit požadovanou výši dotace. Vzhledem k příznivému průběhu výběrových řízení 

u investičních akcí kraje a takto vzniklým úsporám navrhuje komise zvýšit alokaci fondu pro rok 2024 

na 351 mil. Kč. 

Hodnotící komise navrhuje podpořit: 

- okres České Budějovice – celkem 18 žádostí s celkovou alokací 108 000 000 Kč, 
- okres Český Krumlov – celkem 9 žádosti s celkovou alokací 46 000 000 Kč, 
- okres Jindřichův Hradec – celkem 8 žádosti s celkovou alokací 35 100 000 Kč, 
- okres Písek – celkem 6 žádosti s celkovou alokací 32 000 000 Kč, 
- okres Prachatice – celkem 6 žádostí s celkovou alokací 25 400 000 Kč, 
- okres Strakonice – celkem 7 žádostí s celkovou alokací 17 500 000 Kč, 
- okres Tábor – celkem 16 žádosti s celkovou alokací 87 000 000 Kč. 

Celkem navrhuje hodnotící komise podpořit 70 žádostí v objemu 351 000 000 000 Kč.  

Návrhy z jednání hodnotící komise jsou uvedeny v tabulkách, které jsou nedílnou součástí tohoto 

protokolu.  

 

 

 

 Ing. Tomáš Hajdušek 

       předseda hodnotící komise  


